
  1

Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 
munkaterv szerinti képviselő-testületi üléséről 

 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal 
Időpontja: 2013. június 20. (csütörtök) 16:00 óra 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit, Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának, munkaterv szerinti Képviselő- testületi ülését tartja ma. A 
Képviselő-testület 6 fővel jelen van, határozatképes Diószeghy Tünde és dr. Balogh 
László jelezte távollétét, Kósa Sándor képviselő úr nem jelezte, hogy nem jelenik meg az 
ülésen. Napirendi pontokat Képviselő-társakat megkapták, 2 plusz kiegészítő kérdéseket 
tennénk fel, tehát nem a napirendi pontok módosulnak.  
 
1. Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013 (II. 11.) önkormányzati 
rendeletének 1. sz. módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
              Hársvölgyiné Kamarás Zita pü. csoportvezető 
E-102  PB 

 
2. A 15/2006 (IX.18.) számú  önkormányzati rendelet módosítása  
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Tóthné Pataki Csilla jegyző 
E-106 PB 

 
3. Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt tervezési, valamint 
tanácsadó mérnöki feladatainak elvégzése tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
              Páva Józsefné településmérnök 
E- 93 PB 

 
4. Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt építési beruházása (I. 
építési ütem) megvalósításával kapcsolatos műszaki ellenőri feladatok ellátása 
tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
              Páva Józsefné településmérnök 
E- 94 PB 

 
5. Döntés a „Nagykovácsi Kispatak Óvoda Dózsa György utcai tagóvoda bővítési és 
korszerűsítési munkái kiviteli tervdokumentációjának teljeskörű elkészítése a 
KMOP-4.6.1-11-2012-0016 azonosító számú projekt keretében tárgyú közbeszerzési 
eljárás lezárásáról 
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Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
              Páva Józsefné településmérnök 
E- 100 PB 

 
6. Döntés a „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése”című, ÁROP-1.A.6. 
számú egyfordulós pályázat előkészítéséről és benyújtásáról. 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Szabó Bernadett pályázati referens 
E- 101 - 

 
SZÜNET 
 
7. NATÜ Alapító Okirat módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Tóthné Pataki Csilla jegyző 
E- 107 ÜB 

 
8. Döntés a NATÜ Kft-vel kötött bérleti szerződés módosításáról  
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella igazg.vez. 
E- 96 PB 

 
9. Döntés NATÜ gépjármű bérleti szerződés elfogadása (KMU-183)  
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella igazg.vez. 
E- 99 PB 

 
10. Általános Iskola külső sportpálya használatával kapcsolatos szabályok, 
használati díjak elfogadása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
              Toók Gabriella igazg.vez., Jakab Balázs településmérnök 
E- 95 PB 

 
11. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Esélyegyenlőségi Programjának elfogadásáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Balzó Edina önk. ov. 
E- 104 ÜB 

 
12. Képviselő-testület II. féléves munkaterve 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Tóthné Pataki Csilla jegyző 
E- 105 ÜB 
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13. Döntés a Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. 930 hrsz. alatt nyilvántartott, 
önkormányzati tulajdonú ingatlan megosztásáról és az így kialakuló telkek 
értékesítéséről.  
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Györgyi Zoltán főépítész 
E- 97 PB 

 
14. Indítványok, javaslatok 
 
Bencsik Mónika polgármester: Aki így a módosított napirendi pontokkal egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú 
igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal: 
 
1. napirendi pont 
 Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013 (II. 11.) önkormányzati 
rendeletének 1. sz. módosítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti a napirendet az előterjesztés szerint. A Május 
23-i Képviselő-testületi ülésen elnapoltuk, ezt a napirendi pontot, azért mert a 
beruházások végösszegei változhattak, illetve a fedezet biztosításra vonatkozóan át kellet 
gondolni, azt hogy hogyan biztosítjuk ezt, ennek megfelelően most elkészült az 
önkormányzati rendelet 1. számú módosítása. Átadom a szót a Pénzügyi Bizottság elnök 
asszonyának.  
 
Dér Zsuzsanna elnök: Képviselőtársak kezében van a módosított rendelet tervezet és így 
a Pénzügyi Bizottság 4 igennel javasolja a 2013. évről szóló költségvetés önkormányzati 
rendelet 1 számú módosítását a képviselő-testületnek. Szeretném még elmondani, hogy 
az adók tekintetében az építményadó teljesülése 76%-os, iparűzési adó 56%-os, 
késedelmi pótlékok beszedése 106%, gépjármű adó pedig 60%-on van, talajterhelés 
1.371%-on van. Köszönjük Jegyző asszony és az adós kollégák munkáját. 
 
Bencsik Mónika polgármester:Az állami bevételek jóval csökkentek a tavalyi évhez 
viszonyítottak, egy adónem van, amiben további csökkenést kell állami intézkedés miatt 
majd tudomásul vennünk, gépjárműadóban nem csak a 2013 az kivetésnek viszi el az 
állam a 60%-át hanem az előző években keletkezett ésmost beszedett hátralékoknak is 
elviszi a 60 %-át. Ez sajnos majd mikor már látjuk a beszámolókat és a tényszámok 
teljesülését, akkor fog érvényre jutni. Kérdés felvetés van-e? Nincs. Rendelet kihirdetése 
2013. június 25-e kedd. Aki így a rendeletmódosítással egyetért, kérem, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel 
elfogadta a 2013. évi költségvetés 1 számú rendelet módosítását. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi 
 
2. napirendi pont: 
A 15/2006 (IX.18.) számú önkormányzati rendelet módosítása  
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Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti a napirendet az előterjesztés szerint. Átadom a 
szót Pénzügyi Bizottság elnök asszonyának. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolja a rendelet 
módosítását az előterjesztés szerinti összegekkel. És a Pénzügyi bizottság javaslatot tett 
arra is, hogy a Saubermacher Bicske Kft. felmondását a Képviselő-testület fogadja el.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Van-e valakinek kérdése, felvetése? Nincs. Akkor 
szavazásra teszem fel ezt a rendeletmódosítás. A kihirdetés dátuma 2013. június 25-e, aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 
tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta a 15/2006 (IX.18.) számú rendelet módosítását. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi 
 
3. napirendi pont: 
Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt tervezési, valamint 
tanácsadó mérnöki feladatainak elvégzése tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Átadom a szót a Közbeszerzési Bizottság elnökének 
Jegyző asszony.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti a napirendet az előterjesztés szerint.  
Abban az esetben, ha eredményesnek nyilvánítja a Képviselő-testület a közbeszerzési 
eljárást, akkor lenne egy javaslat, ami arról szólna, hogy a pályázatban rendelkezésre álló 
összeg és a szolgáltatási díj közti különbséget az Önkormányzat a költségvetésében plusz 
önrészként biztosítsa, ha elfogadják, ezzel a módosítással kérem a határozati javaslatot 
elfogadni.  
 
Bárdos Iván képviselő: Hirdetünk második helyet is? 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Igen. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a közbeszerzési eljárást javasolja eredményesnek, első helyen a Földes és Társai 
Építésziroda Kft jelölje meg nyertes ajánlatadónak, második helyen a MCXVI 
Építészműterem Kft-t jelölje meg. A hiányzó fedezetet a megjelölt összeggel biztosítsa a 
testület és egészítse ki a határozatot a Jegyző asszony által javasoltakkal. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérdés felvetés van-e? Nincs. 
Felolvassa a kiegészített határozati javaslatot.  
Projektben megjelölt összegen felüli szolgáltatói díj fedezetét a költségvetési tartalékban 
biztosítja a Képviselő-testület. Az első helyet vonatkozásában ez 300.000 Ft a második 
helyet vonatkozásában 600.000 Ft. Majd a következő alakalommal a költségvetés 
módosításon ez már átvezetésre is fog kerülni, ha így elfogadják a kiegészítéssel a 
határozati javaslatot, tekintettel a Támogatói Szervezet megjegyzésére. Aki így a 
kiegészítéssel elfogadja a határozati javaslatot, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta 
határozatot az alábbi tartalommal:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

119/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt tervezési, valamint tanácsadó 
mérnöki feladatainak elvégzése tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Új bölcsődei 
intézménylétesítés” című projekt építési beruházása (I. építési ütem) megvalósításával 
kapcsolatos tervezési, valamint tanácsadó mérnöki feladatok elvégzése tárgyban lefolytatott 
közbeszerzési eljárás lezárásaként az alábbi döntést hozza: 
A közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. A „KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító 
számú projekt keretében” a pályázatban megjelölt összegen felüli szolgáltatói díj fedezetét a 
költségvetés tartalékból biztosítja a Képviselő-testület. 
Első helyen a Földes és Társai Építésziroda Kft. jelöli meg nyertes ajánlatadónak.  

Indokolás: A Bíráló bizottság megállapította, hogy az ajánlattevő érvényes ajánlata az 

összességében legelőnyösebb ajánlatot tartalmazó ajánlat. 

Második helyen a MCXVI Építészműterem Kft. jelöli meg nyertesnek. 

Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, a nyertes 
ajánlatadóval a szerződés megkötésére.    
Határidő: 2013. június 30. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 

4. napirendi pont: 
Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt építési beruházása (I. 
építési ütem) megvalósításával kapcsolatos műszaki ellenőri feladatok ellátása 
tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Átadom a szót Közbeszerzési Bizottság elnökének. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti a napirendet az előterjesztés szerint. Abban az 
esetben, ha eredményesnek nyilvánítja a Képviselő-testület a közbeszerzési eljárást, 
akkor lenne egy javaslat, ami arról szólna, hogy a pályázatban rendelkezésre álló összeg 
és a szolgáltatási díj közti különbséget az Önkormányzat a költségvetésében plusz 
önrészként biztosítja, ha elfogadják, ezzel a módosítással kérem a határozati javaslatot 
elfogadni.  
 
Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság azt a javaslatot tette, hogy egy nyertest 
hirdessünk, így első helyen a DH 24 Kivitelező és Szolgáltató Bt. jelölje meg nyertes 
ajánlatadónak. Nyilvánítsuk eredményesnek az eljárást és Jegyző asszony javaslatával, 4 
igennel javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  
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Bencsik Mónika polgármester: Itt is a projekt megjelölését bevesszük a határozatba és a 
pályázatban biztosított fedezeten túli pluszszolgáltató díjakat a Képviselő-testület vállalja a 
költségvetés tartalékára, melyet egy átcsoportosítással lehet megoldani, hogy ezekre 
vonatkozó tartalékkeretet biztosítani tudjuk. Itt az volt a javaslat, hogy második helyezettet 
ne jelöljünk meg, mert magas árajánlatot tettek, melyet a Képviselő-testület nem tud most 
itt bevállalni. Van-e kérdés, felvetés? Nincs.  
Felolvassa a kiegészített határozati javaslatot.  
Aki így el tudja fogadni a módosított határozati javaslatot, az kérem, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel 
elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

120/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsiban a KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító számú projekt 
keretében „Új bölcsődei intézménylétesítés” című projekt építési beruházása (I. építési 
ütem) megvalósításával kapcsolatos műszaki ellenőri feladatok ellátása tárgyú 
közbeszerzési eljárás lezárásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Új bölcsődei 
intézménylétesítés” című projekt építési beruházása (I. építési ütem) megvalósításával 
kapcsolatos műszaki ellenőri feladatok ellátása tárgyban lefolytatott közbeszerzési eljárás 
lezárásaként az alábbi döntést hozza: 
A közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. A KMOP-4.5.2-11-2012-0028 azonosító 
számú projekt keretében” a pályázatban megjelölt összegen felüli szolgáltatói díj fedezetét a 
költségvetés tartalékból biztosítja a Képviselő-testület. 
Első helyen a DH 24 kivitelező és Szolgáltató Bt jelöli meg nyertes ajánlatadónak.  

Indokolás: A Bíráló bizottság megállapította, hogy az ajánlattevő érvényes ajánlata az 

összességében legelőnyösebb ajánlatot tartalmazó ajánlat. 

Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, a nyertes 
ajánlatadóval a szerződés megkötésére.    
Határidő: 2013. június 30. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
5. napirendi pont: 
Döntés a „Nagykovácsi Kispatak Óvoda Dózsa György utcai tagóvoda bővítési és 
korszerűsítési munkái kiviteli tervdokumentációjának teljes körű elkészítése a 
KMOP-4.6.1-11-2012-0016 azonosító számú projekt keretében tárgyú közbeszerzési 
eljárás lezárásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Átadom a szót Közbeszerzési Bizottság elnökének.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ismerteti a napirendet az előterjesztés szerint. 
A harmadik kör előtt meg kell adni a rendelkezésre álló legmagasabb nettó összeget. Erre 
a keretösszeg 684.591 Ft. ez azt jelenti, ha most a testület eredményesnek nyilvánítja az 
eljárást az első helyezet vonatkozásában is a támogatási összegen felül, illetve az 
önrészen felül további 3.515.409 Ft fedezetet is meg kellene jelölni, ugyan úgy, mint a 
korábbi másik két határozatnál. 



  7

 
Bárdos Iván képviselő: Ez nettó összeg? 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Igen.  
 
Bencsik Mónika polgármester: A projekt összeg nem nettó ugye? 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: De igen az is nettó összeg, a különbség is nettó összeg.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Akkor technikai szünetet rendelek el, kérem, hogy a 
Hársvölgyiné Kamarás Zita pénzügyi csoportvezető asszony és a Simon-Kovács Edit 
költségvetésér felelős ügyintéző asszony üljön ide a körünkbe. A döntést, hogy 
megalapozottan meg tudjuk hozni egy rövid egyeztetésre lenne most szükség. 
 
Technikai szünet: 16:40  - 16:53 perc 
 
Bencsik Mónika polgármester: A technikai szünet után, aminek következtében 
megállapítást nyert, hogy Jegyző asszony által bemutatott költségvetési többletigény 
amennyiben hozunk ebben a közbeszerzésben döntést és eredményesnek nyilvánítjuk, 
meg kellett vizsgálni, hogy a költségvetésben tartalékként rendelkezésre áll-e a megjelölt 
összeg? A kollegákkal való egyeztetés után tud a Képviselő-testület felelősségteljes 
döntést hozni, persze csak és kizárólag első helyezet vonatkozásában, eleve kizárt, hogy 
második helyezette vonatkozóan hozzunk döntést, mert annyi fedezetünk biztosan nincs a 
költségvetésben. Ennél a projektnél is el kell mondani azt a plusz kiegészítő mondatot, 
amely így szól, hogy amennyiben a testület eredményesnek nyilvánítja az eljárást a 
pluszszolgáltatási díj fedezetét a költségvetési tartalék terhére biztosítja. Tisztelt 
Képviselő-társaim, kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, felvetése? Nincs. Akkor a 
Közbeszerzési Bizottság javaslatára, az ARCade Stúdió Szolgáltató Bt. tudjuk meghirdetni 
első, helyezetnek. Aki így a határozati javaslat módosított verziójával egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú 
igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

121/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a „Nagykovácsi Kispatak Óvoda Dózsa György utcai tagóvoda bővítési és 
korszerűsítési munkái kiviteli tervdokumentációjának teljeskörű elkészítése a KMOP-4.6.1-
11-2012-0016 azonosító számú projekt keretében tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Nagykovácsi Kispatak Óvoda 
Dózsa György utcai tagóvoda bővítési és korszerűsítési munkái kiviteli tervdokumentációjának 
teljeskörű elkészítése” tárgyú közbeszerzési eljárás tárgyban lefolytatott közbeszerzési eljárás 
lezárásaként az alábbi döntést hozza: 
A közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. A KMOP-4.6.1-11-2012-0016 azonosító 
számú projekt keretében a pályázatban elszámolható összegen felüli megbízási díj fedezetét a 
költségvetés tartalékból biztosítja a Képviselő-testület. 
Első helyen az ARCAde Studio Szolgáltató Kft. jelöli meg nyertes ajánlattevőnek.  
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Indokolás: A Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslatában megállapította, hogy az ajánlattevő 
érvényes ajánlata a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlat. 
A Képviselő-testület – eltérően a Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslatától – a közbeszerzési 
eljárásban második helyezett ajánlattevőt nem határoz meg.  
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, a nyertes 
ajánlatadóval a szerződés megkötésére.    
Határidő: 2013. június 30. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
6. napirendi pont 
Döntés a „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése”című, ÁROP-1.A.6. 
számú egyfordulós pályázat előkészítéséről és benyújtásáról. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Közigazgatási partnerség, ÁROP pályázat 100%-ban 
támogatott, nem igényel önrészt. Egy olyan felvetés van, ami fontos, és amit Jegyző 
asszony el is mondott Pénzügyi Bizottságon, ennek a pályázatnak a megvalósításának 
kapcsán, egy országos hatáskörű helyi civil szervezettel fel kell venni a kapcsolatot. Dér 
Zsuzsanna képviselő asszony részéről hangzott el, hogy Hocepice Alapítvánnyal akik 
országos hatáskörűek vélhetően. Csak akkor tudjuk előkészíteni, és végrehajtani ezt a 
határozatot, vagy a pályázatot beadni, ha tudunk egy országos hatáskörű szervezettel 
együttműködést kialakítani. Én elmondtam, hogy a helyi Készenléti Szolgálat, mivel ők 
sem csak a falun belül teljesítenek szolgálatot, más területeken is besegítenek még szóba 
jöhet. Volt kérdésem elnök úr felé, hogy ők vajon országos hatáskörű civil szervezet-e? De 
erre még nem kaptam választ. 
 
Bárdos Iván képviselő: Van ebben olyan, amit erre kell finanszírozni? 
 
Bencsik Mónika polgármester: Azért nem lett Pénzügyi Bizottsági döntés, mert én 
Szabó Bernadett pályázati kolléganőt behívtam és megkérdezetem, hogy pályázati díj, 
vagy megvalósíthatósági tanulmány költséggel kell e számítani? Erre ő azt mondta, hogy 
ezzel a projekttel előzetesen költség nem merülhet fel. Van-e kérdés, felvetés? Nincs. 
Kiegészítés nélkül, előterjesztésnek megfelelően teszem fel szavazásra a határozati 
javaslatot, aki egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület 
jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

122/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés az ÁROP-1.A.6. számú, „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése” 
című pályázat benyújtásáról. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő Testülete úgy dönt, az ÁROP-1.A.6 
számú, „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése” című pályázatot benyújtja. 
Felhatalmazza a Polgármestert és Jegyzőt a benyújtáshoz szükséges előkészületek megtételére. 
Felhatalmazza a Közbeszerzési Bíráló Bizottságot a pályázathoz szükséges tanácsadói-szakértői, 
projektmenedzseri, kötelező nyilvánosság biztosítására vonatkozó, képzések szervezésével, 
lebonyolításával kapcsolatos, valamint közbeszerzési feladatok ellátására pályáztatási eljárást 
folytasson le. 
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Felhatalmazza a Polgármestert és Jegyzőt, hogy a Közbeszerzési Bíráló Bizottság által javasolt, 
fenti tevékenységekre a legkedvezőbb ajánlatot adó cégekkel a megbízási szerződést megkösse. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
SZÜNET: 17:00-17:05 perc 
 
7. napirendi pont: 
NATÜ Alapító Okirat módosítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: Nagykovácsi Településüzemeltetési Kft (továbbiakban 
NATÜ Kft.) alapító okiratának módosítására vonatkozóan Jegyzőasszony előkészített egy 
előterjesztést, melyben felvázolta néhány pontban, amelyben az alapító okiratban szükség 
lenne módosításra. Beszéltünk a még a Felügyelő Bizottsági tagságról (továbbiakban: 
FEB). Az eddigi intézkedéseink méltánytalanok voltak, hiszen a FEB tagságot díjazni 
szokták és most a FEB tagság köztisztviselők látják el, egyeztettünk Jegyző asszonnyal, 
hogy az ő részükre is egyfajta javadalmazás kijárna, illetve az Ügyrendben rendelkezik is 
a NATÜ Kft ennek a tiszteletdíjnak a vonatkozásában. Elsőként a FEB tagságról és a 
tiszteletdíjról beszéljünk. Jegyző asszony lefolytatta az egyeztetést a hivatali kollégákkal 
és annak megfelelően készítette elő az előterjesztést, átadom a szót.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ügyrendi Bizottságon felmerült, hogy azok akik FEB tagként 
a múltkor megjelölésre kerültek a Képviselő-testületi határozatba, ezt vállalják-e? 
Nyilatkoztatva lettek a kollégák, ezt vállalják, illetve Toók Gabriellával leendő elnök 
asszonnyal mai napon egyeztettünk, figyelembe véve a gazdasági törvény ide vonatkozó 
rendelkezéseit. Várhatóan Hársvölgyiné Kamarás Zita külsősként folytatja nyugdíjba 
vonulása után a feladatát a Polgármesteri Hivatalban, ezért egy plusz tagot is javaslunk, 
megjelölni Jakab Balázs műszaki vonatkozású hozzáértésére számít a FEB. Az 
előterjesztésbe leírtuk, hogy a korábbi FEB tagok is díjazásba részesülhessenek és a 
jövőben egy különböztetett figyelmet kapna az elnök, illetve a tagok, erre vonatkozóan itt 
megtettük a javaslatokat.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérdés, felvetés van-e?  
 
Bárdos Iván képviselő: Jól értem, hogy a régi tagoknak visszamenőleg adnánk 
javadalmazást.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Az eddigi tagoknak június 30-án jár le a megbízatásuk. A 
FEB elnöke dr. Halmosi-Rokaj Odett itt a májusi ülésen elköszönt önöktől, mert anyai 
örömök elé néz, a másik tag pedig írásban jelezte, hogy június 30-át követően nem 
kívánja ellátni ezt a feladatot ellátni, Varga Péterrel kapcsolatban, aki a külsős tag, nem 
volt ilyen nyilatkozat, őt tulajon képen a jövőben nem kérnénk fel erre a tisztségre.  
 
Bárdos Iván képviselő: Visszamenőleg év elejétől kapnák ezt az összeget?  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Ők egy egyszeri díjat kapnának, ez egy bér jellegű kifizetés 
lenne, de ha a Képviselő-testületi tagok emlékeznek ők már tavaly megkezdték a munkát, 
igaz hogy októberben volt az első tényleges feladatuk, mint FEB, ők az egy éves díjhoz 
képest egy kicsit csökkentett összeggel, de megköszönve a munkájukat ezzel 
honorálnánk. Kétszeri kifizetést javasolnánk.  
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Bárdos Iván képviselő: Ezt már be is emeltük a költségvetésbe? Vagy a legközelebbi 
módosításkor átcsoportosítjuk? 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Nem ez mai döntés lenne.  
 
Dér Zsuzsanna képviselő: Ha jól emlékszem Varga Péter úr nem vett részt a Bizottság 
munkájában, ő is kap honoráriumot?  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Vagy egyformán döntünk, vagy sehogy.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Van-e kérdés felvetés, kifogása? Nincs. Akkor elsőként a 
FEB tagságról szóló határozati javaslatot teszem fel szavazásra az előterjesztés szerint, 
aki az I. határozati javaslatot elfogadja, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, 
hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi 
tartalommal:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

123/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Településüzemeltetés Nonprofit Közhasznú Kft. felügyelő 
bizottsági tagjairól 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nagykovácsi 
Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Kft. Felügyelő Bizottságának tagjaként, 2013. július 2. 
napjától 2014. december 31-ig terjedő határozott időre az alábbi személyeket választja meg: 
Toók Gabriella     - elnök 
Pappné Molnár Afrodité      - tag 
Jakab Balázs     - tag 
Hársvölgyiné Kamarás Zita - külsős tag 
Felhatalmazza a Polgármester az alapító okirat módosítására és szükséges intézkedések 
megtételére.  
Határidő:.azonnal  
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
Bencsik Mónika polgármester: II. határozati javaslatot teszem fel szavazásra a 
tiszteletdíjjal kapcsolatosan, ezek bruttó összegek, aki egyetért, az kérem, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel 
elfogadta határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

124/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a  tisztségviselők díjazása 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a  2013. június 
30-val leköszönő elnök és tagok díjazását egységesen 200 000 Ft-ban határozza meg. 
A 2013. július 2-ával felálló Felügyelőbizottság illetményét a következőkben határozza meg: 
Elnök: bruttó 350 000 Ft/év 
Tag/külsős tag: bruttó 300 000 Ft/év 
Az illetmény kifizetése kettő részletben (hat-hat havi) legyen folyósítva. 
Határidő:azonnal  
Felelős: Polgármester, Jegyző 
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Bencsik Mónika polgármester: Folytatnák a napirendet a NATÜ Kft Alapító Okiratának 
módosításával kapcsolatosan. Jegyző asszony leegyeztette a NATÜ Kft ügyvezetőjével és 
az Önkormányzat jogi képviseletével, átadom a szót. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Az Alapító Okirattal kapcsolatosan Pénzügyi Bizottsági 
ülésen felmerült, hogy az előző testületi ülésen döntöttek a tőke emelésről 6.026 ezer Ft-
ról, itt észrevételezte a Jogász, hogy csak kerek összeget lehet, tehát 6.030 ezer Ft lenne, 
ami tőkeemelésként bekerülne. A másik, felmerült az Alapító Okiratot úgy egyeztettük a 
NATÜ Kft vezetője jelezte, hogy neki úgy van tudomása, hogy a pótbefizetés és ennek a 
lehetőség is Alapító Okiratban kell szabályozni, valóban van egy ilyen rendelkezés a 
gazdasági törvényben. Erre egy olyan javaslat születet a Jogászunktól, hogy egy 
legmagasabb összeget kellene meghatározni erre a pótbefizetésre, ez 10 millió Ft lenne, 
nincs korlát egyébként, Képviselő-testület döntése, de a maximum összeget az Alapító 
Okiratban rögzíteni kell. Illetve, hogy ennek a kifizetési milyen módon történhet, Zoltai 
Bence ügyvezető úr és a Jogászunk is támogatta, hogy üzleti évenként egy alkalommal 
írható elő egy ilyen pótbefizetés, de akkor ez egy kötelezettség az Önkormányzat 
számára. A határozatba a maximális összeget kellene meghatározni és a teljesítés 
módját.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Fontos a pótbefizetés kérdése, mert abban az esetben, 
ha a NATÜ Kft-re beruházásokat is kívánunk rábízni, mondjuk, nem tartom reálisnak, de 
egy temető ravatalozó építését, amennyiben mégis fel tudnánk vállalni, annak a fedezetét 
valószínűsíthetően nekünk kell biztosítani. Itt a tulajdonosoknak két lehetősége van, vagy 
tőkét emel, vagy pótbefizetést eszközöl. Ez egy olyan döntés, ami kiválthatja a tagi hitel 
kérdését. Számomra, ami itt javaslat elhangzott teljes mértékben képviselhető. 
Tájékoztatásul elmondanám, hogy a Hivatalban pénzügyi egyeztetések után úgy néz ki, 
hogy a tagi hitel törlesztése megtörténik a Kft részéről, a 10 millió Ft most nyáron le is 
rendeződik. A pótbefizetésünk, ami 1,7 millió Ft ennek is a törlesztése megkezdődött, azt 
gondolom, hogy év végéig ez is rendeződni fog biztonsággal. Nem gondolnám, hogy olyan 
likviditási helyzet lehet, ami azt kívánná meg, hogy mi tényleges döntsünk akár új 
pótbefizetésről.  
 
Bárdos Iván képviselő: Nem kell emiatt aggódnunk, hogy a pótbefizetéssel évente 
egyszer mi a helyzet, hiszen tagi hitelt bármikor adhatunk, ennek az elrendezése még 
adminisztratív szempontból egyszerűbb is. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Jegyző asszony elhozta azt az Alapító Okirat tervezet 
módosítás, ami ezeket a témákat kiegészítésként taglalja, pótbefizetésre való rendelkezés 
lesz benne, a 10 millió Ft maximális összeg, a FEB kerülnek be, a tőkeemelés, illetve az 
ügyvezető megbízatásának a határideje, illetve az IKSZ Kft. megbízására vonatkozó 
korábbi döntés kerülne bele.  
 
Bárdos Iván képviselő: Érdemes végiggondolni, mert minden egyes Alapító Okirat 
módosítás pénzbe kerül, hogy mindent tegyünk bele.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Törzstőke emelés is lesz, ezért ennek arányában van 
megállapítva az illeték ez kb. 100 ezer Ft. nagyságrendű plusz költsége lesz most a NATÜ 
Kft-nek.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Aki az Alapító Okirat 
módosítását el tudja fogadni, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a 
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testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi 
tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

125/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a NATÜ Alapító Okirat módosításáról 

Nagykovácsi nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a NATŰ Alapító 
Okiratát a határozat mellékletét képező tartalommal elfogadja.  
Határidő: 2013. június 30.  
Felelős: Polgármester, jegyző     

 
8. napirendi pont: 
Döntés a NATÜ Kft. -vel kötött bérleti szerződés módosításáról  
 
Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti az napirendet az előterjesztés szerint. Átadom 
a szót Pénzügyi Bizottság elnök asszonyának. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolta, azzal 
a kikötéssel, hogy 2014 év végéig az inflációs rátával kerüljön elfogadásra.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Módosító javaslat nem érkezett, van-e kérdés, felvetés? 
Nincs. A Pénzügyi Bizottság javaslatával teszem fel szavazásra a határozati javaslatot, aki 
így elfogadja, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 
tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

126/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a NATŰ-vel kötött bérleti szerződés módosításáról  
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bérleti szerződés 1. 
számú módosítását a határozat mellékletét képező tartalommal fogadja el.  
Felhatalmazza a Polgármestert és a jegyzőt a bérleti szerződés aláírására és a szükséges 
intézkedések megtételére.   
Határidő 2013. június 30.  
Felelős: Polgármester, jegyző 
 
9. napirendi pont: 
Döntés NATÜ gépjármű bérleti szerződés elfogadása (KMU-183)  
Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti az napirendet az előterjesztés szerint. Átadom 
a szót Pénzügyi Bizottság elnök asszonyának.  
 
Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 36 e Ft+Áfa havi bérleti díj összegével 
javasoltuk a szerződés meghosszabbítását 4 igennel a Képviselő-testületnek.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérem, mindenki javítsa ki a szerződés szövetét 36 e 
Ft+Áfa-ra. Van-e valakinek kérdése, felvetése? Nincs. Módosító javaslat nem érkezett. Aki 
elfogadja az előterjesztésnek megfelelően a határozati javaslatot, az kérem, 
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kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú 
igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

127/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: NATÜ gépjármű „Bérleti szerződés” elfogadása (KMU-183) 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a KMU-
183 forgalmi rendszámú gépkocsira vonatkozóan Bérleti szerződést köt a Nagykovácsi 
Településüzemeltetési Kft-vel, mint használóval a határozat mellékletét képező 
tartalommal. 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a gépjármű „Bérleti szerződés”-t aláírja. 
Ezzel egyidejűleg a 90/2012. (VI.21.) számú és a 189/2012. (XII.13.) számú határozatokat 
hatályon kívül helyezi.  
Határidő: 2013. június 21. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
10. napirendi pont: 
Általános Iskola külső sportpálya használatával kapcsolatos szabályok, használati 
díjak elfogadása 
 
Bencsik Mónika polgármester: Itt szeretném, ha beszélnénk a síiskoláról is, bár én azt 
gondolom, külön döntést azért nem kellene most hoznunk, mert szabályozzuk ezt most a 
határozatba és ezt neki tudomásul kell vennie. Kérdezem Igazgató asszonytól, hogy tud-e 
arról, mivel a kérelem június 17-től vonatkozó volt, hogy esetlegesen használnák-e a 
területet.  
 
Dér Zsuzsanna képviselő: Nem.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi Bizottság részletesen tárgyalta a napirendet, 
átadom a szót elnök asszonynak. 
 
Dér Zsuzsanna képviselő: Időpontokról egyezettünk I. határozati javaslatban a nyári 
időszámítás ideje alatt a 10-19 órára módosulna, hétvégén, szombaton 10-16 óráig 
lehessen használni. Oktatási időszak alatt augusztus 21-től október 30-ig lenne. 
Hétköznapi időszak 15-19 óráig, amikor a csendrendelet életbe lép, majd hétvégén, 
szombaton 10-16 óra között szabályoznánk. 
Ezen kívül a javasolt díjtételeket elfogadhatónak tartjuk, ez maradna az előterjesztés 
szerint. Illetve a díjszabályozás azzal egészülne ki, hogy a NUSE a Sportegyesület és a 
Sólymok előnyt élveznek a pálya bérlésénél, így 4 igennel elfogadásra javasoljuk a 
határozati javaslatot a Képviselő-testületnek.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Amikor hétköznap, vagy hétvégén ünnepnap van, akkor 
nem lehet bérleti szerződést arra a napra kötni. Ezt a házirendben külön szabályozni kell 
majd. Kérdés felvetés van-e? Nincs. Akkor az I. számú határozati javaslatot teszem fel a 
Pénzügyi Bizottsági javaslat alapján, aki elfogadja, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta 
határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

128/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Általános Iskola külső sportpálya használatával kapcsolatos szabályok, használati díjának 
elfogadása 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a nyitvatartási időt 
„nyári időszámítás” ideje alatt  
(Július 1. – Augusztus 20.) 
Hétköznap    10-19 óra között; 
Hétvégén/szombat  10-16 óra között; 
 „oktatási időszak” ideje alatt  
(Augusztus 21. – Október 30.) 
Hétköznap    15-19 óra között; 
Hétvégén/szombat  10-16 óra között; 
(November 1. - Március 31.) 
Hétköznap    15-17 óra között 
Hétvégén/szombaton  10-16 óra között 
(Április 1. – Június 30.) 
Hétköznap    15-19 óra között 
Hétvégén/szombaton  10-17 óra között 
szabályozza. 
Amennyiben igény merül fel más időbeosztásra, úgy ezen határidőn túl a Képviselő-testület új nyitva tartást 
határoz meg. 

szabályozást a következők szerint szabályozza: 
  Nyári/téli időszámítás 
  aktív időszak passzív időszak 

  Hétköznap 
Ft/óra 

hétvége 
Ft/óra 

Hétköznap 
Ft/óra 

hétvége 
Ft/óra 

Felnőtt 6000 6500 6500 7000 
gyermek 3000 3500 3500 4000 
spot 
egyesület 4500 5000 5000 5500 

     Az árak bruttóban értendők 
Felhatalmazza a Polgármestert és a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére és a bérleti szerződések 
aláírására.  
 
Bencsik Mónika polgármester: II. számú határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 
6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:   
 
 
 
11. napirendi pont: 
Döntés Nagykovácsi Nagyközség Esélyegyenlőségi Programjának (HEP) 
elfogadásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Jogszabály kötelezettségünk, illetve jogvesztő 
következménnyel jár, ha ezt a Képviselő-testület nem fogadja el. Azok az 
Önkormányzatot, akik június 30-at megelőzően nem fogadják el, azok nem részesülhetnek 
Uniós támogatási forrásból az elkövetkező időszakban. Gondoskodtuk arról a Hivatalban, 
hogy kollegák részt vegyenek a képzésen, hogy a HEP-et úgy tudjuk megalkotni, hogy az 
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megfelelő legyen, nagyon szűk határidő állt rendelkezésre. Itt az egyeztetés ezért 
alapvetően az intézményeinkre bíztuk, illetve a Német Nemzetiségi Önkormányzatra. 
Köszöntjük dr. Klein Ferenc elnök urat, aki meg is tette észrevételeit. Ügyrendi Bizottság 
tárgyalta a napirendet, átadom a szót Reindl Gyula képviselő úrnak.  
 
Reindl Gyula képviselő: Ügyrendi Bizottság átvizsgálta a HEP -et, szakmailag voltak 
olyan észrevételek, amelyet mi tudtunk felvetni, de egy szélesebb körű, Német 
Nemzetiségi Önkormányzat, illetve intézményvezetők véleményeire is kíváncsik voltunk. 
Amit mi belevettünk a hátrányos helyzetű családok és a Német Nemzetiségi 
Önkormányzat. Még felmerült a formázása, illetve kinézete, ennek az anyagnak, amiben 
segítünk a kollégáknak. 
 

Bencsik Mónika polgármester:  Beépítésre kerültek a kiegészítések és az Ügyrendi 
Bizottságon megfogalmazottak mind az a megjegyzés, amit megtettek ebben az új 
kiosztási anyagban átvezetésre kerültek. 
 

Tóthné Pataki Csilla jegyző: Elhangzott Ügyrendi Bizottsági ülésen, hogy ennek milyen 
formában adunk nyilvánosságot. 
 

Bencsik Mónika polgármester:  Kolléganő letett egy javaslatot, hogy az egyeztetési 
fórumra kiket hívjunk meg. Az idő rövidsége miatt, akiktől választ vártunk az 
intézményvezetők, Német Nemzetiségi Önkormányzat, Családgondozók, Védőnők, 
Nagycsaládosok Egyesülete, Nyugdíjas Klub, Szociális Kerekasztal. Jegyző asszonnyal 
egyeztettük, hogy a szociális kerekasztal hogyan valósul meg itt, már volt egy egyeztetető 
fóruma ebben az évben. Elő jött még a Képviselő testület részéről a Karitasz, vagy az 
Önkéntesek csapata, ide tartozik a Nyugdíjas Klub a Családsegítő szolgálat, helyi 
gondozónők, Hocepice Alapítvány. Ha elfogadjuk ezt a programot, akkor, akiket 
felsoroltunk szervezeteket felkeressük és szeptember vagy októberben meghívnánk őket 
egy kerekasztal beszélgetésre és össze tudjuk gyűjteni a javaslatokat. Így egy nagy közös 
átdolgozás lenne, ha most a testület azt mondja, hogy ősszel felülvizsgálja,akkor talán 
nem hagyunk ki olyanokat, akik egyébként a helyi szociális ügyek intézésében tevékenyen 
részt vesznek.  
 

Balzó Edina önkormányzati osztályvezető: Felmerült, hogy a honlapra felkerüljön és a 
lakosok is véleményezni tudják, olyan szinten, mint egy rendelet tervezetet, társadalmi 
vitára bocsátanánk. 
 

Bencsik Mónika polgármester: Ez lehetősége nyújtana arra, hogy nem csak civil 
szervezetek, hanem civil emberek is véleményt nyilvánítson róla.  Ennek a lényege az 
lenne, amit ténylegesen a gyakorlatban is tudnánk alkalmazni. Abban maradtunk Jegyző 
asszonnyal, hogy kikerül a honlapra is és hagyunk határidőt, hogy véleményezni tudják. 
 

dr. Klein Ferenc elnök:  Az egyenlő bánásmód esélyeiről szóló törvényről az alapja. 
Elkészül egy intézkedési terv az esélyegyenlőségi program alapján, úgy lehet kidolgozni 
ténylegesen, hogy ezt az egészet megvalósítjuk, ne csak egy papír maradjon. 
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Bencsik Mónika polgármester: Két lényegi módosítás van benne. Német Nemzetiségi 
Önkormányzat részéről, illetve a nagycsaládosokkal kapcsolatban.  Jegyző asszony 
jegyezte meg, hogy a nagycsaládosokkal kapcsolatosan, egyben a fogyatékkal élőkről 
legyen egy külön bejegyzés, ami meg is történt. Amit még elmondott Jegyző asszony, 
hogy ez egy olyan irat, amit záradékkal kell ellátni. Partnerként kérjük aláírni a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat részéről elnök urat és intézményvezetőket. Kérdés, felvetés 
van-e? Nincs. Akkor a ma kiosztott és véglegesített anyagot teszem fel szavazásra, úgy, 
hogy ősz folyamán kerekasztal fórumot ebben a témában meg kell szervezni. 
Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta 
határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

129/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Esélyegyenlőségi Programjának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő Testülete úgy dönt, hogy határozat 
mellékletét képező tartalommal a Nagykovácsi Nagyközség Esélyegyenlőségi Programját 
elfogadja. 
Határidő: 2013. június 20. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 

 
12. napirendi pont:  
Képviselő-testület II. féléves munkaterve 
 

Bencsik Mónika polgármester: Jegyző asszony egy alapot összeállított, kiküldte a 
Hivatali kollegáknak és az osztályvezetőknek, hogy tegyenek javaslatokat. 
Kiegészítésekkel együtt szerepel a Képviselő-testület előtt a munkaterv, ami eltér az 
eddigiektől, hogy szeptember 5-e és október 3-a szerepel, nem tudjuk biztosítani, hogy 
augusztus végén legyen olyan testületi ülés, ahol a féléves beszámolót már tárgyalni 
tudjuk, hiszen költségvetés módosítást biztosan érint, ezért kellene szeptember elején 
képviselő-testületi ülést tartani. Azért tettünk ülést akár kevés napirenddel is, mert ha 
esetleg közbeszerzések miatt rendkívüli ülést kell összehívni és döntést kell hozni, akkor 
ezeket már úgy is csak rendkívüli tudjuk megvalósulni. Kérdés, felvetés van-e? Nincs. 
Kiegészített és most kiosztott munkatervet teszem fel szavazásra, aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 
egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

130/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Képviselő-testület 2013. évi II. félév munka és üléstervéről 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – jelen határozat mellékletének 

megfelelően – elfogadja a 2013. évi második féléves munka- és üléstervét. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
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13. napirendi pont: 
Döntés a Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. 930 hrsz. alatt nyilvántartott, 
önkormányzati tulajdonú ingatlan megosztásáról és az így kialakuló telkek 
értékesítéséről.  
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Hivatkozással az Mötv 46. § 1. bekezdésére, illetve a 
hatályos SzMSz, mivel a mai napon a. Vagyonnal való rendelkezéssel kapcsolatban egy 
olyan információt kaptam, ami 15:45 órakor érkezett, ezért szeretném önökkel megosztani, 
kérem zárt ülés elrendelését Polgármester asszonytól. . 
 
Bencsik Mónika polgármester:  
Elrendelem a zárt ülést 17:55 perckor ‐ zárt ülés vége: 18:14 perc 
 
Zárt ülés tartását követően nyílt ülésen folytatódik az ülés 
 
Bencsik Mónika polgármester: A Képviselő-testület a 13. napirendi pontjánál tartott a 
zárt ülést a Rozmaring utcai ingatlan ügyében, alaki határozat nem születet. Az egyes 
határozati javaslatot teszem most fel szavazásra, amely csak a telekalakításról szól, aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 
tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta határozatot az alábbi tartalommal:   

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

131/2013. (VI.20.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. 930 hrsz. alatt nyilvántartott, önkormányzati 
tulajdonú ingatlan megosztásáról. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a tulajdonát 
képező, Nagykovácsi hrsz. 930 ingatlannak, négy lakótelek kialakítása céljából történő – a 
mellékelt vázlat szerinti – megosztását kezdeményezi.  
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: folyamatos  
Felelős: Polgármester, Jegyző, Főépítész 
 

14. napirendi pont:  
Indítványok, javaslatok 
 
- Jogügyletek:  
 
Bencsik Mónika polgármester: Megkapták a Képviselők a tájékoztatót jogügyletekről. 
Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Aki elfogadja a jogügyletekről szóló tájékoztatást, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú 
igennel elfogadta a jogügyletekről szóló tájékoztatást. 
 
- Határozatok végrehajtása:  
 
Bencsik Mónika polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet a határozatok 
végrehajtásáról, amit Jegyző asszony előkészített. Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Aki 
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elfogadja a jogügyletekről szóló tájékoztatást, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 6 tagja, 6 egyhangú igennel elfogadta a 
határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatást.  
 

Elmúlt két napban kaptam egy-egy levele a Miniszterelnökségről dr. Győri Tibor jogi 
ügyekért felelős államtitkárúr tájékoztatott arról a tényről, hogy nem tudta támogatni a 
Tisza kastély ügyét, 2013. június 17-én megszületet, az a törvény, amely a Magyar 
Cserkész Szövetség tulajdonába adja az ingatlant. Tállai András Önkormányzati 
államtitkár úrtól a Belügyminisztérium részéről mai napon, postán érkezett egy tájékoztató 
levél, melyben leírták, hogy fontos Kormányzati cél fog megvalósulni az által, hogy a 
Cserkészszövetség kapja meg a Teleki Tisza kastélyt. A Kormánynak és a 
Cserkészszövetségnek van, egy együttműködési megállapodása melyhez ez 
szükségeltetik. 
 
Bárdos Iván képviselő: Búcsú lesz?  
 
Bencsik Mónika polgármester: Magam részéről azt gondolom, hogy lesz a 
költségvetésben ennek a költségvetési helye meg van. Én a héten tájékozódtam, hogy 
hogyan kell jogszerűen átkerülnie, ennek az összegnek a Német Nemzetiségi 
Önkormányzathoz. Erre vonatkozóan azt a tájékoztatást kaptam a Hivatal részéről, hogy 
erre az összegre vonatkozóan szerződést kell kötni. Dékány Angella alpolgármester 
asszony és Diószeghy Tünde képviselő folyamatosan egyeztetnek a témában tudomásom 
szerint az elnök úrral és hivatallal. 
 
Dékány Angella alpolgármester: Diószeghy Tünde képviselő asszony és dr. Klein 
Ferenc elnök úr már egyeztetett. Az Öregiskola részéről az árusok meghívása már 
megtörtént, és Német Nemzetiségi Önkormányzat is elkezdték a műsorok szervezést, ha 
az együttműködési megállapodás megtörténik, akkor ennek semmi akadálya.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Köszönöm a Képviselő-testületnek a megtisztelő 
jelenlétét az ülést 18:30 órakor bezárom. 

 
Kmf. 

 
 

Bencsik Mónika      Tóthné Pataki Csilla 
  polgármester       jegyző 


